

香港華人會計師公會

The Society of Chinese Accountants & Auditors

(在香港註册成立之有限公司)

(Incorporated in Hong Kong as a company limited by guarantee)



Hybrid Seminar 27 Jul 2022 (Wed)

「疫」境自強 - 企業新常態

- 足不出「境」,視頻開戶 - 掌握市場脈搏,無懼營商環境有幾CHOK

SCAA x HSBC

「疫」境自強 - 企業新常態

(Course Code 課程編號: 1922)

Highlights: 課程重點:

- 1. HSBC GBA banking solutions to support customers to expand businesses in the region
- 2. Smart way of doing our business by digital tools
- 3. Q & A

Speakers: 講者:

Mr. Kenny Yu 余國健先生

Director, Business Banking, Central & Western District, HSBC Hong Kong

Mr. Raymond Ling 凌志德先生

Regional Manager, Shenzhen Business Banking, Commercial Banking, HSBC Bank (China) Company Limited Shenzhen Branch

Ms. Ada Lin 林錦慧女士

Senior Vice President, Innovation & Growth, Business Banking, HSBC Hong Kong

Chairman: 主持人:

Ms. CY Chan 陳靜宜女士

Chairlady of SCAA Community Service Committee

Mr. Wilson Kwok 郭志成先生

Chairman of SCAA Training Committee

Dates:

27 July 2022 (Wednesday)

日期:

2022年7月27日(星期三)

Time: 時間: 6:30 pm – 7:30 pm 晚上 6:30 – 7:30



香港華人會計師公會

The Society of Chinese Accountants & Auditors

(在香港註册成立之有限公司)

(Incorporated in Hong Kong as a company limited by guarantee)

Format: 授課形式:

Hybrid seminar 混合形式研討會 (A/B)

A. Face-to-face seminar 實體研討會

Capacity: 30 participants 名額:30 人

(A negative COVID-19 test result is required for physical event attendee) (實體研討會的參加者需提供活動當日的 COVID-19 快速測試陰性結果證明)

B. Webinar (Live via zoom) 網路研討會 (zoom 直播)

Venue*: SCAA Premises (6/F, 88 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong)

場地*: 香港華人會計師公會 (香港灣仔駱克道 88 號 6 樓)

*For physical participant 適用於參與實體研討會之人士

Language: Cantonese

語言: 廣東話

CPD hours: 1 hours 1 小時

Free for SCAA member/ affiliate/ member's staff/ student affiliate

費用: 免費 (只限華師正式會員/ 附屬會員/ 正式會員之僱員/ 學生會員)

Enrolment:

報名:

A. 如欲參與實體形式研討會,請按此報名。

If you would like to join the seminar through **physical mode**, please click **HERE** to enroll.

B. 如欲參與**網絡形式**研討會,請<mark>按此</mark>報名。
If you would like to join the seminar through <u>online mode</u>, please click <u>HERE</u> to enroll.

**Online application is on a first-come, first-served basis. No seat can be reserved through telephone.

**研討會以先到先得形式於網上報名,本會不設電話留位。

Remarks:

備註:

Participants who physically attend the seminar will be provided with a souvenir.

參與實體研討會之人士將可獲發紀念品。

To attend the physical seminar, participants must undergo COVID-19 rapid antigen test on the event day. Please send a proof of negative COVID-19 test result to training@scaacpa.org.hk on the event day.

參加者如選擇參與實體形式研討會,請於研討會當日進行 2019 冠狀病毒快速測試,並將陰性結果證明電郵至 training@scaacpa.org.hk。

The link to the zoom webinar will be sent to registered participants via email prior to the webinar.

研討會的 zoom 連結將於課程舉行前發送至參加者的登記電郵地址。

Bad weather arrangement

This event may be cancelled or re-scheduled when typhoon no.8 or black rainstorm



香港華人會計師公會

The Society of Chinese Accountants & Auditors

(在香港註册成立之有限公司)

(Incorporated in Hong Kong as a company limited by guarantee)

warning is hoisted. Please refer to our website <u>www.scaacpa.org.hk</u> for the arrangement.

惡劣天氣安排

八號風球或黑色暴雨警告信號生效時,課程將會延期舉行或取消。詳情請留意華師網站

www.scaacpa.org.hk 公佈。

Enquiry: 查詢: SCAA Secretariat 華師秘書處

Tel 電話: 2869 6003

Email 電郵: training@scaacpa.org.hk Facebook: www.facebook.com/scaacpa

